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Skolebestyrelsen   

  

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 7. december 2022 klokken 17.00 

  

 

Afbud: Tanja Bach Birkedal, Brian Kristensen, Alberte Sørensen, Nanna 

Andersen, Kirsten Andresen 

 

1. Nyt fra elevrådet 

Intet nyt. 

 

2. Drøftelse af skolens sundhedspolitik 

2 bilag vedlagt. 

Johan, Anja, Heidi og Tonny laver udkast til ny tekst. Johan og Tonny finder 

tidspunkt. 

 

 

3. Præsentation af meddelelsesbogen i Meebook. 

Indledende drøftelser af principper. 

Skolebestyrelsen har drøftet brugen af meddelelsesbog med henblik på at 

forberede principper. 

 

Principperne skal leve op til flg.  

Meddelelsesbogen skal være så enkelt som muligt. 

Der skal beskrives et minimum for, hvad alsidig udvikling skal dække. 

Meddelelsesbogen gives til forældrene forud for skole-/hjemsamtale, hvor den 

drøftes. 

Det er et mål, at meddelelsesbogen i højere og højere grad stiles til eleven fra 4. 

klasse. 

Det har betydning, at der er fokus på barnets kompetencer i fællesskaber. 

Meddelelsesbogen skal være ressourceorienteret. 

 

Tonny laver udkast til næste møde.     

 

4. Status omkring strukturdebatten. 

Fire konsulentbureauer har budt ind på opgaven. 

Det er ikke meldt ud, hvem der har fået opgaven. Analysen går i gang i næste 

uge. 

 

Dato: 7.  december 2022 
 

Forvaltning 

Børn- og Familieafdelingen 

Jorden Rundt 1 

7200 Grindsted  

 

Tlf. 7972 7200 

www.billund.dk 

 

Sagsnr.:  

 

Sagsbehandler: 

Tonny Akselsen 

 

Afdelingens telefon: 

25557736 

Afdelingens mail: 

ta@billund.dk 

 
Har du brug for at sende  

fortrolige eller følsomme  

oplysninger til os, skal du  

gøre det med Digital Post.  

Du kan læse mere om  

Digital Post på: 

billund.dk/borger/digital-post 
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Skolebestyrelsesformændene har drøftet situationen. Der vil blive lavet en 

gruppe, hvor der kan kommunikeres. 

 

 

5. Opfølgning på undersøgelse vedrørende madordning 

Undersøgelse om madordning. 

79 besvarelser. Det er svar fra forældre til 106 børn. 

 

 57% af svarerne ønsker 4 dage. 

 

Johan sender svarene til skolen. 

Hvis hallen er indforstået med at gennemføre det fra januar, er det ønskeligt fra 

bestyrelsens side. 

 

6. Efterretningssager 

Formand 

Johan og de andre bestyrelsesformænd har været til fokusgruppeinterview vedr. 

børn med særlige udfordringer. Formændene har betonet vigtigheden af at få 

givet der rigtige målrettede tilbud så tidligt som muligt. 

 

Ledelse 

De nyeste økonomirapporter kan trækkes 6. december, så jeg tager dem med på 

mødet. 

 

MED-udvalg 

Ingen møder 

 

Undervisermøde 

Vi har drøftet børn og unges skærmforbrug og sociale medier. 

Vi har drøftet APV. 

 

Andet 

 

7. Evt. 

Ros til juleklippedagen. Gode værksteder. 

Spørgsmål til tilsyn i frikvartererne. 

Hvordan er praksis med mobiltelefon i SFO-tiden om morgener og i ferier. 

Med venlig hilsen 

 

Tonny Akselsen 

Skoleleder 

 


